
ט עזה"אלוף משנה במילואים שאול אריאלי מח: גד ליאור 

.לשעבר בוקר טוב

.בוקר אור: שאול אריאלי '' אלוף משנה במיל

אני רוצה לשאול אותך כמו שאומרים עם יד על הלב: גד ליאור 

אתה יודע הדאגה הגדולה ביותר של הישראלים גם בשמאל גם

ל"אני קורא לזה נסיגה הלא התנתקות צה, בימין אחרי הנסיגה

האם? נסוג מרצועת עזה האם מה יקרה אחר כך ברצועה

הפלסטינים מסוגלים לנסות להקים שם ממשל שקט שלא ירה

קטיושות וטילים על ישראל ואולי באיזשהי צורה נוכל לחיות

?איתם בשלום כלשהו

תראה לחשוב במושגים הללו: שאול אריאלי '' אלוף משנה במיל

זה לנסות ולנתק בין רצועת עזה לבין יהודה ושומרון הגדה

המערבית וזה דבר שמבחינת הפלסטינים הוא בלתי אפשרי הרי

מה קורה
18/08/2005

09:45:39
רדיו ירושלי�

ט עזה"שאול אריאלי מח'' מ במיל"אל
היו� שאחרי הפינוי מההיבט� לשעבר 
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כשהם מדברים על הפשרה ההיסטורית הטריטוריאלית הגדולה

שלהם הם בעצם מדברים על הויתור של שבעים ושמונה אחוזים

מפלסטינה היסטורית מארץ ישראל המנדטורית תמורת הגדה

.המערבית ברצועת עזה

אריאלי זה לא הסכם סופי אין בכלל פה הסכם יש: גד ליאור 

.שלב ביניים

אני אומר אסור לנו לטעת: שאול אריאלי '' אלוף משנה במיל

ציפיות בקרב הציבור שהנה אנחנו נצא מעזה ונגיע לשלום

הדבר שמתנה את כל העניין. זה לא יקרה זה לא יקרה.. ולשלווה

הזה זה האפשרות לחזור להידברות ולשיח עם הפלסטינים לקראת

עכשיו יחד עם זאת הפלסטינים אני מעריך אבו מאזן. הסכם קבע

שמייצג את הייתי אומר את הסקטור המתון בקרב החברה

הפלסטינית יעשה ככל שביכולתו על מנת להעניק יציבות ולשמור

כי להבנתו הטרור לא רק שהוא לא, על הפסקת האש עם ישראל

גורם למאבק הפלסטיני להצגת מדינה פלסטינית עצמאית אלא אף

אבל גם אנחנו יודעים, מחבל בו לכן הוא יעשה את המאמץ הזה

שכוחו מוגבל ואם הוא לא יוכל להצביע על איזשהם הישגים

בדרכו המדינית אני מניח שהדברים ידרדרו מחדש לידי החמאס

יהאד ואנחנו נחזור לראות לצערינו מחדש את פיגועי''ולידי הג

.הטרור
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אתה יודע המחלוקת העיקרית אולי הייתי אומר בין: גד ליאור 

הימין לשמאל לא יודע אני רואה את זה כך היא לא האם שבעת

אלפים יהודים צריכים לשבת בין מיליון וחצי איש אלא האם

אם הצורה הזאת שבה יצאנו. אנחנו הולכים קדימה או אחורה

מלבנון ואחר כך הצורה הזו שבה ללא הסכם אנחנו יוצאים מעזה

זאת אומרת אולי אפשר להגיע? האם לדעתך אנחנו הולכים קדימה

שוב לדיבור הסכמה או האם אנחנו הולכים לאחור והם יגידו יופי

.הם ברחו מעזה עכשיו יברחו מאריאל ומנווה צוף

תראה צריך לראות את המהלך: שאול אריאלי '' אלוף משנה במיל

עכשיו הנחת העבודה, הזה של ההתנתקות בתוך הראיה הכוללת

שלי אומרת את הדבר הבא מדינת ישראל יכולה לסיים את

הסכסוך עם הפלסטינים אך ורק באמצעות הסכם לא ניתן לסיים

.את הסכסוך במהלכים חד צדדיים

האם זו הייתה שגיאה שאריאל שרון עשה את זה: גד ליאור 

עכשיו עשה את מה שעשה אבל עשה אותו ללא הסכם אולי אם

ל הכל" האיש המהולל הזה אלוף בצה101לפני שנתיים מפקד 

זאת, היה בא ואומר אתם יודעים מה תנו לי שליטה בטרור

יהאד ואת החמאס ואנחנו כאן''אומרת אתם תחסלו שם את הג

יוצאים מכל רצועת עזה הרי הם היו אומרים איזה הישג גדול

?האם לא הייתה לא לעשות את זה כך
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זה לא זה לא מהלך בודד: שאול אריאלי '' אלוף משנה במיל

שההתנתקות מעזה לא באה להוות תגמול לאינטרס הפלסטיני

שרון. שיצדיק מבחינתם למשל מלחמת אחים ושרון יודע את זה

המדיניות. ביסודו הוא אדם שלא מאמין בפתרון של הסדר קבע

הוא אמר. שלו מבוססת על הרתעה שמבוססת על כוח לאורך זמן

את הדברים האלה יותר מפעם אחת שאי אפשר לסיים סכסוך

שלמעלה ממאה שנה בפיסת נייר והוא מחכה אני מצטט אותו

למרות הטעות הדגדוגית הוא מחכה שהפלסטינים יהיו פינלנדים

אם היינו יחד עם, כדי שהדברים האלה יקרו לכן אני חוזר שוב

אני גם לא קורא לה התנתקות, זאת אני מברך על היציאה מעזה

ולא שום דבר אחר על היציאה מעזה על הפינוי של אותם שבעת

השאלה היא האם השלב הזה זה עזה. אלפים חמש מאות יהודים

תחילה זה עד הסוף ואז המשמעות היא השלמה מחודשת ביהודה

ושומרון אנחנו תקרא לזה המחנה שמאל או המחנה שתומך

בהסדר קבע ראה בהתנתקות מעזה ביציאה מעזה אפשרות לצאת

מהקיפאון המדיני ולהחזיר את שני הצדדים להידברות מה ששרון

לכן אמרנו בואו, לא כל כך רצה וגם לא כל כך רוצה היום

מ"נשתמש ביציאה מעזה כפלטפורמה ונחזור ונדון מחדש במו

..זה הטיפול. להסדר קבע

אתה היית איש ההסכמים היית ראש מנהלת הסכם: גד ליאור 
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הביניים ראש מנהלת השלום אצל אהוד ברק האם אפשר בכל

זאת לחשוב על זה שאריק שרון שינה את דרכו ואפשר יהיה

?להגיע לאיזשהם הסכמים

תראה היום אפשר להגיע: שאול אריאלי '' אלוף משנה במיל

ר"כל עוד שבצד הפלסטיני אבו מאזן מוביל והוא יו, להסכמים

ף יש לנו סיכוי למצוא בסקטור הזה שהוא"ר אש"הרשות ויו

סקטור שהולך ומאבד מכוחו אבל הוא הסקטור המתון בקרב

אני לא משתמש במושגים. החברה הפלסטינית להגיע להסכם קבע

אתה יודע של הסכמי שלום וכן הלאה הסכם קבע שמסיים את

הסכסוך ומבוצעת על מתן מענה הולם והוגן לשני הצדדים לגבי

הסדר קבע שיבטיח לנו למדינת ישראל. האינטרסים שלהם

להישאר מדינה עם רוב יהודי ומדינה דמוקרטית ולפלסטינים הוא

יבטיח מדינה עצמאית ופתרון שלא באמצעות שיבה לישראל של

אם אנחנו הולכים להסכם מסוג כזה אני חושב. סוגיית הפליטים

שיש לעניין הזה תשובה גם בצד הפלסטיני היום וגם בקרב

אם אנחנו. מרבית החברה הישראלית ואת זה אנחנו צריכים לעודד

נרחיב ונמשיך את מעגל האלימות אנחנו מרחיקים מאיתנו את

האפשרות להסדר קבע ובסוף אתה יודע בסוף הפתרון יהיה מדינה

דו לאומית שמהר מאוד תהפוך להיות מדינה ערבית ובצורה הזאת

תפגע באינטרס הבסיסי של מדינת ישראל כפי שהיזכרתי אותו
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.יהודית ודמוקרטית

ט עזה"אלוף משנה במילואים שאול אריאלי מח: גד ליאור 

לשעבר ראש מנהלת הסכם הביניים ראש מנהלת השלום אצל

,מ לשעבר אהוד ברק אני מאוד מודה לך על הדברים האלה"רה

.בוקר טוב

.בוקר אור: שאול אריאלי '' אלוף משנה במיל
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